
IZ KS RUDNIK

Prostori morajo biti
zgrajeni že letos!

Potem. ko je lani prišlo do prostorskega
preoblikovanja nekaterih KS, so se porodile
težave, ker nove krajevne skupnosti nimajo
prostorov za svojo dejavnost. Ob pičli občin-
ski »malhi« verjetno nihče ni mogel pričako-
vati, da bo dobil »obljubljene« prostore na
»vrat na nos«. Prišlo je do dogovora, katere
novoustanovljene KS najbolj nujno potrebu-
jejo prostore in tako se je izoblikoval pre-
dnostni seznam.

Na tem seznamu so najviše KS Galjevica,
Zeleni log in Rudnik. Vse tri naj bi že v
letošnjem letu dobiie montažne hišice, v kate-
rih bodo prostori krajevnih skupnosti.

Od minulega referenduma za preoblikova-
nje KS se krajani Rudnika še niso seslali.
Prostori prejšnje KS Krim-Rudnik so ostali
krajevni skupnosti Krim. Rudničani pa so
ostaii »praznih rok«, in se tako nimajo kje
sestajati.

In kje se stvari zapletajo?
Iz razgovora med predstavniki skupščine

občine in predstavniki krajevne skupnosti bf
lahko sodili, da M> določcno zmedo povzročili
sami krajani Zaplctlo se je namrcč pri izbiri
lokacije za »hisico«. Krajani so najprej želeli
montažno hišo postaviti v dolini Vintaree (ta-
koj za Jeršinom). smola pa je v tem. da je bil
za to lokacijo že prcj sprejet zazidalni načrt, ki
tam predvideva individualnn usmerjeno grad-
njo. Za!o zavod za urcjanje stavbnih zemljišč
ni mogel izdati lokacijskc dokumcntacije za
objekt KS.

Nato so krajani predlagali drugo lokacijo.
sicer manj ugodno po »legi«. pa vendar šc
vedno uporabno - v Tomčevi dolini. Tu pa bi

se gradnja bržkone zavlekla. saj bi bilo po-
trebno zemljišče še odkupiti.

Za slednji predlog je priee! ljubljanski ur-
banistični zavod že pripravljati potrebno do-
kumentacljo. Kljub temu pa so vsi udeleženci
zadnjega razgovora menili. da je smotrneje
graditi v dolini Vintarce. kjer je zavod za
urejanje stavbnih zemljišč že odkupil, v skla-
du s sprejetim zazidalnim načrtom. potrebne
površine. Seveda pa moramo sedaj počakati
na mnenje urbanistov. saj bi v primeru grad-
rve v Vintarci moralo priti do sprcmcmbe
sedaj veljavnega zazidalnega načrta. Pred-
stavniki občine pa so zagotovili, da bogradnja
stekla že letos

Seveda sredslev za popolno dokončanjc oh-
jekta v občinski blagajni še ni dovolj. vcndar
pa hi objekt lahko, brez notranjc oprcnie.
dokončali že letos. Krajani so namrcč priprav-
Ijeni priskočiti na pomoč s prostovoljnim dc-
lom, kar še zlasti velja za gradnjo temeljev.

Sicer pa se krajani Rudnika ubadajo tudi /
neurejeno kanalizacijo. Zanimivo je namreč.
da je na desni strani Dolcnjskc ccstc že polo-
žen primarni kanalizacijski vod in jc /c tik
pred predvidcno industrijsko cono. vendar sc
ostali uporabniki nanj ne morejo priključili.
Predsednik občinskega izvršncga svcta Joško
Vučemilo se jc zato kar nialcc razhudil nad
komunalci. saj bi bilo potrcbno Rudnik eim
preje komunalno sanirati.

Bržkone bo le kmalu prišlo do razgovorov -
saj so nekateri krajani komunalnega omrežja.
drugi pa naj bi pričeli po mcscčnih obrokih
plačevati v najkrajšem času - da se bodo
iahko Rudničani z desnega »brega« Dolenj-
ske ccste priključili na kanalizacijo.


